
  

Høringssvar for styrket sundhedsforebyggelse  
Grundet COVID-19 omstændigheder, har jeg, Kathrine Ø, fået mandat fra de øvrige beboer til at være 
den deltagende ved mødet.  
 
Det vil være godt at have en hygiejnesygeplejerske.  
Det er godt at der er nogen oppefra, som har det overordnet perspektiv. Det kan give en tryghed for 
stedet, at vide at der er en der har styr på hvordan vi skal forholde os hygiejnemæssigt.  
Især i forhold til COVID-19 situationen. 
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